

携手设计 美好生活

2021北京国际设计周
主宾城市赫尔辛基

赫尔辛基

WELCOME TO BEIJING DESIGN WEEK 2021 BUSINESS SEMINARS 欢迎参加2021年北京设计周芬兰赫尔辛基商业研讨会

Saturday, September 18th
9月18日，星期六

Sustainable & Smart City Business Seminar
可持续与智慧城市商业研讨会:
10:15 – 12:15 (Beijing Time UTC +8) /
05:15 – 07:15 (Helsinki Time UTC +3)

Innovations in Education Business Seminar
教育合作研讨会:
13:15 – 14:45 (Beijing Time UTC +8) /
08:15 – 09:45 (Helsinki Time UTC +3)

As part of the sister city cooperation between Beijing and Helsinki, we welcome you to join one or both of our business seminars featuring opportunities in Helsinki.
作为北京和赫尔辛基姐妹城市合作的一部分，我们热烈欢迎您参加在赫尔辛基举办的系列商业研讨会。

Full program details are coming soon.

Please register for one or both seminars through the link below.
请通过以下链接注册研讨会。

REGISTER FOR A SEMINAR HERE! 在这里注册研讨会!

Supporting Partners:



BUSINESS
FINLAND



Helsinki is the Guest City of Beijing Design Week 2021. Helsinki's program at BJDW, held from 18 September – 7 October 2021, centers on the theme 'Designing Better Life.' Helsinki presents good design through sustainable and smart solutions for education and urban development.

“赫尔辛基是2021年北京设计周的主宾城市。
2021年9月18日至10月7日，赫尔辛基在北京设计周举办的活动以“设计美好生活”为主题。
我们希望通过介绍在教育 and 城市发展领域的可持续及智能化解决方案，为您展示赫尔辛基良好的设计能力和理念。”



HERE TO HELP

For more information, please contact:
如需帮助或获取更多资讯，请联系:



IRMA YLIKANGAS
Senior Business Advisor



XIN WANG
Senior Business Advisor

SEE YOU IN SEPTEMBER!
我们线上见!